

PROTOKOLL FÖRT VID FORSERUMS SOK:S STYRELSES MÖTE 2024-04-22

Närvarande: Göran Runesson (GR), Margareta Kempe (MK), Rohnny Andersson (RA), Fredrik Mathsson (FM), Kenneth Kall (KK), Niclas Werneskog (NW), Tobias Lindstedt (TL) och Stellan Ahnström (SA).

§ 1

Vår ordförande Göran Runesson hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Inledning

§ 2

Ordförandens förslag att vi skulle arbeta efter vår gängse dagordning vilket godkändes. Dagordning

§ 3

Till att justera dagens protokoll utsågs Fredrik Mathsson och Stellan Ahnström. Justering

§ 4

Protokollet från föregående möte gick snabbt igenom och lades därefter till handlingarna. Föregående möte

§ 5

Inkomna skrivelser:

- a/ Inbjudan från Forserums Samhällsförening till att medverka vid firandet av Sveriges Nationaldag den 6:e juni samt därvid presentera föreningens verksamhet. Program kommer att utdelas till alla samhällets invånare. Mötet beslöt att ej delta. Nationaldag
- b/ Information både från SR Energy och Kultur & Fritid om att bidrag i form av vindbonus finns att ansöka om. Senast den 1 juni måste ansökan vara gjord denna gång. Förra gången fick vi avslag beträffande bidrag till fönsterbytet och nu har vi inget konkret behov att söka för. Det är förmodligen bra att kontinuerligt återkomma och söka bidraget för att göra sig känd och att utdelningen sker lite i form av turordning. Vi ska fundera på frågan till kommande styrelsemöte. SR Energy
- c/ Orientering Småland är en sammanslutning av klubbar i norra Småland (som vi är medlem i) med målet att arrangera större OL-tävlingar tillsammans. År 2026 anordnas 10-mila i Tranås. I kallelsen till årsmötet som vi har fått, ombads de klubbar som vill vara med och genomföra arrangemanget att komma på mötet. Vidare fanns ett förslag om att höja årsavgiften under 3 år till 5 000 kr/klubb för att bygga upp ett arbetskapi tal för tävlingen men som återbetalas efter tävlingen. Förslag fanns vidare på att avveckla föreningen efter tävlingen i Tranås. Orientering Småland
- OL-sektionen har svarat att klubben inte önskar att medverka i Tranås. Vidare ställdes frågan om Orientering Smålands styrelse tycker det är bäst om vår klubb begär utträde nu eller väntar tills avvecklingen. Inget svar har lämnats.
- Styrelsen i Forserums SOK beslöt att avvakta detta besked innan eventuellt beslut om utträde fattas.

§ 6

Avgående skrivelser:

Inga avgående skrivelser eller motsvarande har avsänts sedan föregående möte. Avgående skrivelser

§ 7

Rapporter:

- a/ MK och KK berättade att vårens tipspromenader har pågått lite mera än halva tiden. Tyvärr är deltagarantalet likartat med föregående år vilket var ett av de sämre åren. Motion
- Förberedelserna för Naturpasset är i sitt slutskede. Platserna för bilderna ska besökas en gång till för kontroll att inget ändrats under vintern. Målet är att kunna börja med arrangemanget den 1 maj men det blir nog någon vecka senare. Området är NO om Forserum med Barkeryd och Äng som yttersta besöksmål.

- b/ RA redovisade att OL-sektionens medlemmar har satt ut 25 kontroller/check-points för Hitta Ut i Lillsjöskogen men också i terrängen öster om Trollevi, området vid radiomasten samt ned till Hembygdsparken. Arrangemanget startade den 1 april och nästan 500 personer har redan besökt minst en checkpoint och totalt har nästan 6 000 kontrollbesök gjorts i vår kommun hittills.
Sektionens nya medlem Reine Jansson har efter eget förslag startat upp en vuxenintroduktion i orientering baserat på Hitta Ut-enheterna i Lillsjöskogen. Träffen är en gång i veckan.
- c/ GR kunde inte redovisa någon skidverksamhet sedan senaste mötet då snön är borta. Det finns fortfarande delar kvar på den gamla snöskotern att demontera innan den ska sändas till skrotning i Taberg.
- d/ GR hade ingen aktivitet att redovisa från Anläggningskommittén sedan föregående möte. Han kommer inom det snaraste att uppdatera gräsklippningslistan för året.
- e/ RA rapporterade om läget med arrangemanget av O-Ringen nästa år. Vissa ansvarsbefattningar är ännu inte besatta så klubbarna har ombetts att komma med förslag. Till det kommer att på papperet saknas fortfarande 3-400 funktionärer men klubbarna är inte oroliga utan tror sig finna dessa.
Nästa steg för alla klubbar är att alla personer som ska medverka ska registrera sig i en gemensam databas. Personen själv eller en ledare kan göra detta. Större parkeringsytor (varifrån alla åker buss) för de som inte bor på Elmia söks fortfarande men förslag finns.
Ingen från klubben är anmäld till årets tävling i Oskarshamn. Därför har klubben inte åtagit sig att stå i montern som finns för nästa års tävling liksom att delta i utdelning av märken när årets tävling är slut. Vår generalsekreterare Måns Lennermo har förståelse för detta och väddar till övriga klubbar att ta fler pass.
- f/ RA redogjorde för komplikationer med årets ansökan om kommunalt bidrag för drift- och underhåll. För första gången har kommunen återkommit och begärt redovisning av vad underhållet består av. För vår del bestod det enbart av utbyte av luftvärmepumpen samt installation av en ytterligare men mindre varmvattenberedare. Detta delvis för att spara energi.
Efter redovisningen anser kommunen att detta inte är underhåll utan skulle sökas som investeringsbidrag innan åtgärderna påbörjades. RA har hävdat att byta ut en 15 år gammal värmepump är ett normalt underhåll och ingen investering. Om nu kommunen vill att dyrare underhåll ska sökas som investeringsbidrag så borde det framgå av bidragsbestämmelserna. RA påpekade redan 2016 att det i reglerna saknas en definition av vad en investering resp. underhåll är. Kommunen borde ha kompletterat med det för att inte hamna i situationer som ovan där klubb och kommun tolkar det olika.
Trots ovanstående så ser de på kommunen vår goda vilja att utföra åtgärder för att spara energi inför ett krisläge där ingen visste hur dyr elen skulle bli. Effekten av åtgärderna har redovisats av RA. Därför har de flyttat över vår ansökan om underhållsbidrag till ansökningarna om investeringsbidrag trots att det sker i efterskott. Inget bidrag är dock utlovat. Vår kostnad var ca 40 000 kr.

§ 8

Liksom vid föregående möte kunde vår kassör MK redovisa ett stort negativt resultat för året hittills, nämligen över 88 000 kr. Bidraget för fönsterbytet har kommit och förbättrat läget. Även om vi inte skulle få något bidrag för underhåll enligt ovan så bör vi få minst 50 000 kr i driftsbidrag för klubbstuga och elljusspår under våren. Medlemsavgifter är ännu inte inkasserade och förväntas bidra med 10-15 000 kr. Även tipspromenaderna bör ge ytterligare ca 10 000 kr i intäkter. En del kostnader för el kvarstår dock för vinter och vår. Allt tyder dock på att klubben går mot ett minusresultat detta år. Orsaken är främst köpet av en snöskotern utan hjälp av bidrag.

§ 9

Inga nya medlemmar hade ansökt om medlemskap sedan föregående möte.

Orientering

Skidor

Anläggning

O-Ringen 2025

Kommunalt bidrag

Ekonomi

Nya medlemmar

§ 10

På förra mötet så berättade flera ledamöter att de sett att ett stort antal lampor på elljusspåret inte lyste. Viktor Josefsson har vidtalats att sköta belysningen på spåret och påtala brister samt problem. Innan han släckte på våren bad RA honom att på en karta dokumentera vilka stolpar som belysningen ej fungerade på. Det är hela 18 st och på flera ställen flera lampor efter varandra. Vi har reservlampor av kvicksilvertyp men fråga är hur många. Anläggningskommittén under ledning av GR får undersöka detta samt därefter samråda med elektriker om orsaker och åtgärder. Det kan vara blåsten som dragit ut el-trådarna från armaturerna bara. Kostnaden riskerar att bli betydande så vi ska kanske be om ekonomiskt stöd av kommunen.

Elljusspår

§ 11

Reine Jansson hade både till ordföranden GR och till OL-sektionen sänt sin vision av en återstart av verksamheten i klubben och vad som krävs därför. Sektionens medlemmar ansåg sig inte själva som möjliga medhjälpare av åldersskäl. Den stora frågan är därför hur fler intresserade ledare kan rekryteras som medhjälpare och sedan få det är växa.

Återstart verksamhet

Detta är klubbens viktigaste fråga att lösa och alla initiativ samt idéer som framkommer ska stöttas och prövas.

§ 12

RA önskade diskutera och besluta om klubbens sätt att informera klubbmedlemmar och allmänhet. I dag har vi en hemsida som alla kan ta del av samt vår klubbtidning "Inblick". Den finns även på hemsidan så alla kan ta del av även den. Månadsprogrammet har RA upphört med då det är för få oregelbundna aktiviteter att hålla reda på.

Klubbinformation

Vad RA ville diskutera och besluta om var distributionssättet för klubbtidningen som utkommer två gånger per år. Allt sedan starten har den delats ut i brevlådorna i samhället medan resten har sänts med post. Portot höjdes till 18 kr fr.o.m. i år. Det innebär att 36 kr går bort från en passiv/stöttande medlems 100 kr i medlemsavgift som ej bor på orten. Alternativet är att sända allt via mail till ingen kostnad. Blir informationen lika mycket läst om den kommer via mail? Ingen vet och många klubbar skulle vilja veta innan de byter distributionssätt.

Styrelsen beslutade att börja sända via mail till de som bor utanför samhället och som vi har adressen till. Låsta portar i samhället gör också att man inte kan nå ett antal brevlådor. Dessa sänder vi också via mail framöver. Resten av informationen delar vi ut som vanligt.

En konsekvens av ovanstående är att klubben måste registrera mailadresser och mobilnummer till medlemmarna för att kunna sända till dem eller nå dem via SMS för meddelanden. Vi måste förmodligen meddela alla detta och få med det på medlemsansökan p.g.a. GDPR-lagen.

§ 13

Ordföranden avslutade därefter mötet då inga övriga frågor framkom att behandla.

Avslutning

Vid protokollet:

Justeras:

Rohnny Andersson

Fredrik Mathsson

Stellan Ahnström